
Motie onderzoek invoeren ja/ja sticker

De gemeenteraad van Woensdrecht in zitting bijeen op donderdag 12 december 
2019;

Constaterende dat: 
• Uit het jaarverslag 2018 van Saver blijkt dat een Woensdrechtse inwoner 

gemiddeld zo’n 180 kg restafval aanbiedt waarvan 32 kilo papier is;
• Uit onderzoek blijkt dat slechts 35% van het reclamedrukwerk gelezen wordt 

en dus veel reclamedrukwerk ongelezen bij het oud papier belandt;
• Afvalpreventie duurzamer is en daardoor wenselijker dan achteraf scheiden 

en recyclen;

Overwegende dat: 
• De VNG momenteel een eenduidige gemeentelijk aanpak uitwerkt m.b.t. de 

ja/ja sticker die begin 2020 verwacht wordt;
• Invoering van een ja/ja sticker relatief eenvoudig is, juridisch mogelijk is en 

lage kosten met zich meebrengt;
• Veel reclamefolders ook online te lezen zijn;
• Iedere kilo minder restafval bijdraagt aan de doelstelling de hoeveelheid 

restafval per inwoner in 2020 terug te brengen tot 100 kg;
• De ja/ja sticker een positief effect kan hebben bij het behalen van de VANG-

doelstelling;

Verzoekt het college van Burgemeester en wethouders: 
1. Te onderzoeken op welke manier, onder welke voorwaarden en tegen welke 

kosten een ja/ja sticker in Woensdrecht ingevoerd kan worden;
2. Te onderzoeken hoe dat moet worden vormgegeven in de 

Afvalstoffenverordening en de APV;
3. Hierbij gebruik te maken van de al beschikbare informatie en ervaringen van 

andere gemeenten en de VNG;
4. De resultaten van dit onderzoek uiterlijk 1 juni 2020 in een 

uitvoeringsvoorstel aan de raad aan te bieden;

En gaat over tot de orde van de dag. 

Namens de 
Fractie D66 Woensdrecht


